
Gabriel Seidl
O MNĚ

 - 0x17 let, 0x02.ročník bakalářského studia, obor IT
 - co mne baví a o co se zajímám v IT: Linux (na 
desktopu i serveru), vim, sed, téma bezpečnosti
 - co mne baví mimo IT: příroda, četba, přítelkyně, 
dobré pivo
 - rád se podílím na organizaci akcí typu LinuxDays, 
InstallFest a CryptoFest
 - moje distrubuce, které používám: Gentoo a Linux 

PROČ
 - jako informatik mám rád informace a přehled o dění
 - není mi jedno, kam směřuje a bude směřovat ČVUT
 - rád bych zlepšil povědomí o AS ČVUT a o jeho činnosti mezi studenty
 - chci získat nové zkušenosti z nové oblasti

S kandidaturou do AS ČVUT souhlasím                                        Gabriel Seidl
V Praze, 4.11.2015


